

Tel : +(261) 20.76.581.13
 +(261) 33.23.370.01
 Fax : NIL
 AFTN : FMMMYNYX
 E-mail : aim-fmmm@asecna.org
 AntananarivoNOF@gmail.com
 Web : https://aim.asecna.aero



**BUREAU NOTAM INTERNATIONAL
 D'ANTANANARIVO**
 B.P. 46 Ivato Aéroport Antananarivo -
 MADAGASCAR

**AIP SUP
 NR 30/B/24FM
 24 OCT 2024**

LA REUNION* - MADAGASCAR - MAYOTTE* - UNION DES COMORES

* The AIC, AMDT, AIP and AIP SUP concerning these islands are published on <https://sia.aviation-civile.gouv.fr>

FMMV

ETAT DU PAPI PISTE 10
STATUS OF THE RWY 10 PAPI (U/S)

<i>Effective date :</i>	24 OCT 2024
<i>Validity :</i>	31 DEC 2025 EST

L'indicateur de trajectoire d'approche de précision (PAPI) dont les caractéristiques figurent dans le tableau ci-après est **hors service** :

The precision approach path indicator (PAPI) whose characteristics are shown in the following table is **unserviceable** :

AERODROME	FACILITY	RUNWAY	STATUS
MORONDAVA (FMMV)	PAPI	RWY 10	U/S

Remarque : Le présent SUP AIP est publié suite à l'atelier organisé par l'OACI en juin 2021 sur l'amélioration des NOTAM, qui vise à diminuer la prolifération des NOTAM dans la région ESA. Ainsi l'information contenue dans le NOTAM B0207/24 qui concerne l'aérodrome de MORONDAVA est incorporée dans le présent SUP AIP.

Remark : This SUP AIP is published following the workshop organized by ICAO in June 2021 on improving NOTAM, that aims to reduce the proliferation of NOTAM in the ESAF region. Thus information contained in the NOTAM B0207/24 that concerns MORONDAVA aerodrome is incorporated in this AIP SUP.

THIS AIP SUP HAS 01 PAGE